

Charles Henderson Confucius Classroom Held a Chinese Cultural Event to Celebrate the Pass of the YCT Exam

On April 30th 2019, the Confucius Classroom of Charles Henderson Middle School held a Chinese cultural event to celebrate the excellent work the students made at YCT (Youth Chinese Test). Mr. Brown, the President of Charles Henderson joined the celebration.

The Confucius Classroom of Charles Henderson took the YCT exam for the first time in February this year. Students worked hard and prepared well for the exam. There are eleven students who took the YCT level 1-3 exam and passed the exam with excellent results. With their President Brown, the students and Confucius Institute teachers watched Chinese movies and tasted Chinese food to celebrate their achievements.

查理斯汉德森孔子课堂举行中国文化活动，庆祝 YCT 考试通过

当地时间 2019 年 4 月 30 日，特洛伊大学孔子学院下设查理斯汉德森孔子课堂学生举行中国文化活动，庆祝 YCT（中小学生汉语水平考试）考试取得优异成绩。查理斯汉德森校长布朗先生也前来祝贺学生。

查理斯汉德森孔子课堂学生今年 2 月份首次参加 YCT 考试。同学们努力学习，认真备考，有 11 名学生参加了 1—3 级的考试，并以优异成绩通过了考试。在布朗校长的带领下，这 11 名学生和孔院老师一起，观看中国电影，品尝中国菜，一起庆祝他们取得的成绩。